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	日期

	更新历史

	软件下载


	2014-9-23
	FW96650A程序文件V1.1版本发布


	FW96650A


最新版本更新说明

	升级注意事项：

1．升级程序使用SD卡
2. 本次升级可使图像画面全屏显示（针对不同的显示设备，显示区域会有些偏差）



升级步骤：

1. 在官网下载好升级文件并考贝到SD卡上（需注意SD卡中只能有FW96650A一个文件，其它内容另行备份好）
2. 把SD卡插入Ilook+相机SD卡槽；见下图：
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3.给相机通电，当相机检测到升级文件后，指示灯会快闪，表示在升级中，完成后恢复指示灯慢闪，升级成功
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	Date

	Update History

	Software Download


	2014-9-23
	FW96650A Program Files V1.1 release
	FW96650A


The latest version update instructions
	Upgrade Considerations: 

1. Upgrade program uses SD cards 

2  This upgrade enables full screen image (for different display devices, display area will be different) 


Upgrade steps: 

1 in the official website to download a good upgrade file and copy it onto an SD card (SD card needs to be clean. Pay attention that it only has FW96650A file) 

2 Put SD card into the SD card slot of your Ilook+ camera; see below: [image: image4.png]SDF 4




3 Power the camera on. When the camera detects the upgrade file, the indicator will flash, indicating that the upgrade is installing. After the completion of the update, indicator flashes slowly, the upgrade was successful.
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